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Abstract (en)
The invention relates to an electrical plug connector for telecommunications (information) and data technology having RJ contacts arranged in the
housing, having insulation-piercing terminal contacts, and having contact strips connecting them. The object of the invention, to improve an electrical
plug connector of the generic type such that its electrical parameters are considerably improved and the requirements for the transmission of high
data rates are satisified, is achieved in that the contact strips are partially bent a plurality of times between the RJ contacts and the insulation-
piercing terminal contacts and are partially not guided in a plane parallel to one another, at least in the contact tongue region. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen elektrischen Steckverbinder für die Nachrichten- und Datentechnik mit im Gehäuse angeordneten RJ-Kontakten
und mit Schneid-Klemm-Kontakten und mit diese verbindenden Kontaktstreifen. Die Aufgabe der Erfindung, einen elektrischen Steckverbinder
der gattungsgemäßen Art dahingehend zu verbessern, daß seine elektrischen Parameter wesentlich verbessert sind und den Anforderungen für
die Übertragung hoher Datenraten genügen, wird dadurch gelöst, daß die Kontaktstreifen zwischen den RJ-Kontakten und den Schneid-Klemm-
Kontakten teilweise mehrfach abgewinkelt und zumindest im Kontaktzungenbereich zum Teil nicht in einer Ebene parallel zueinander geführt sind.
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